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SRZ - Mestská organizácia Trenčín, Legionárska č.88. 

Informácia zo zasadnutia výboru SRZ - MsO Trenčín, konaného dňa 16.01.2025. 
Dňa 16.01.2025 o 16:00 hod. bolo zvolané zasadnutie výboru SRZ –MsO Trenčín, s týmto programom: 

1. Otvorenie. 

2. Prerokovanie a schválenie zápisnice z posledného zasadnutia výboru. 

3. Prerokovanie a schválenie finančných náležitostí. 

4. Vyhodnotenie priebehu osláv 100.výročia..... 

5. Návrhy na personálne opatrenia vo výbore SRZ-MsO Trenčín a doplnenie výborov ObO č. 1, 2, 3. 

6. Vyhodnotenie inventarizácie majetku MsO – zápisnica. 

7. Príprava a prerokovanie základných dokumentov na MK – rozdelenie úloh. 

8. Prerokovanie plánu zarybnenia na r. 2025. 

9. Prerokovanie a schválenie vyznamenaní, (zdôvodniť a vyplniť písomne príslušné tlačivá) 

10. Rôzne: 

- stav výdaja povolení na rok 2025 

- schválenie prestupov a prerušení členstva 

- pripomienky a námety členov výboru................ 

11. Záver. 

Priebeh: 

Ad.1: Zasadnutie výboru SRZ-MsO otvoril a viedol predseda p. Ing. Jozef Lauš. Prítomní na zasadnutí sú 

podpísaní na prezenčnej listine, je prílohou tejto zápisnice.  

Navrhnutý program rokovania výboru bol jednomyseľne schválený. 

Ad.2: Tajomník prečítal zápisnicu zo zasadnutia výboru SRZ-MsO Trenčín zo dňa 12.12.2024.  Zápisnica bola 

prerokovaná , schválená výborom MsO a overovateľmi  podpísaná, bez pripomienok. 

Ad.3: Výbor prerokoval a schválil finančné náležitosti potrebné pre zabezpečenie činnosti MsO: 

a. Faktúry: El.en.ODA,  SPP, hromadný príkaz – odvody, faktúra za vystúpenie folk. Súboru, faktúry za 

prenájom revírov, faktúra za caterink. 

b. Nákupy: poštovné, pokladničná kniha.. 

c. Výbor elektronickým hlasovaním jednomyseľne schválil uznesenia č.1“ finančné náklady na tlač knihy 

k 100. Výročiu založenia rybárskeho spolku pre Trenčín a okolie.“ 

Ad.4: Predseda vyhodnotil priebeh osláv 100. výročia založenia rybárskeho spolku. Oslava prebehla bez 

rušivých momentov. K priebehu a menšej účasti sa vyjadrili p. Vranák, Karaus, Mano.   Výbor ďakuje 

predsedovi p. Jozefovi Laušovi za veľmi dobrú organizáciu osláv. 

Predseda p. Ing. Jozef Lauš a tajomník Ivan Remenec oznámili abdikáciu na zverené funkcie. Abdikáciu 

vykonajú na mestskej konferencii, ktorá bude 22.3.2025. Výbor MsO sa zaoberal návrhmi na obsadenie 

uvolnených funkcii z členov súčasného výboru. Návrh bude predložený na prvom zasadnutí výboru MsO 

v priebehu MK. 

Ad.5: Predseda vzhľadom na nefunkčnosť výborov ObO č. 1, 2 a 3 navrhol doplnenie výborov a zmeny  vo 

funkciách  ObO 1÷3. Zmeny vo výboroch prerokujú na ČS a budú informovať o aktualizácii funkcií výbor MsO.  

Ad.6: Tajomník odovzdal k podpisu inventarizačné zápisy : Drobný hmotný majetok, Dlhodobý majetok, 

Rybársky dom, pozemky, budovy. Inventarizačné zápisy sú prílohou zápisnice. 

Ad.7: Predseda výboru MsO rozdelil úlohy k príprave dokumentov na MK jednotlivým členom výboru 

a predsedom komisií .Základné dokumenty budú prerokované na februárovom zasadnutí výboru. Predsedovia 

ObO po ČS ObO pošlú schválené uznesenia tajomníkovi  MsO.  

Výbor schválil kľúč 1:100 na počet delegátov z ObO č.1÷6 na MK. MK sa taktiež zúčastnia členovia výborov 

a komisií, ktorým účasť vyplýva z funkcie. Všetkých delegátov na MK musia schváliť na ČS ObO. 

Ad.8: Plán zarybnenia na rok 2025 bude prerokovaný na februárovom zasadnutí výboru. 

Ad.9: Predsedovia ObO navrhnú členov ObO na vyznamenanie so zdôvodnením a vyplnením príslušných tlačív. 

Návrhy budú prerokované na februárovom zasadnutí výboru. 
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Ad.10: Rôzne: 

 

- Správca členskej základne podrobne informoval výbor o stave výdaja povolení na rok 2025 

a o žiadostiach o prestup, prerušenie členstva a žiadostiach o vydanie Zvláštneho povolenia. Informácia 

do rokovania výboru SRZ-MsO Trenčín konaného dňa 16.1.2025 je prílohou zápisnice. 

 



- Výbor prerokoval a schválil žiadosť p. N. D. o oslobodenie od brigádnickej povinnosti v roku 2024 zo 

zdravotných dôvodov. 

Správca členskej základne vyrozumie žiadateľov o schválení, alebo zamietnutí žiadostí. 

P. Karaus ponúkol odber stromčekov, ktoré je možné použiť na výter rýb v revíroch. Stromčeky sú 

k dispozícii na Enkláve. Prípadný rozvoz treba dohodnúť. 

P. Karaus navrhol zvýšenie finančnej odmeny pre školiteľov nových členov z 25€ na 50€ za každý deň 

školenia a skúšok. Odmeny budú vyplatené cez zmluvy o dielo. 
Výbor prerokoval a schválil dodatočné udelenie medailí k 100. výročiu založenia rybárskeho spolku pre p.: 

Marian Machálek, Mgr. Miloš Dorušinec a Martin Chlpek. 

Výbor neschválil toleranciu pre odovzdanie povolení na rybolov za rok 2024. Vyplnené povolenia musia byť 

odovzdané do 15.1.2025. 

Ad.11: Záver rokovania výboru vykonal predseda MsO, p. Ing. Jozef Lauš. 

 

 

 

 

V Trenčíne dňa 16.01.2025.                        

 

 

 

 

 

 


